
Zápis ze zasedání OV Andělská Hora 8. 11. 2013 

Přítomni: Čermáková, Kačenová, Zoul, Junek, Večeřová 

Hosté: Nováková, Trefášová, Hartlová, Čimburovi, Hanšuh, Pitterka, Kačena, 

Sukma 

Info:   

- OV kontaktuje pana Hruboně ze společnosti Korid ohledně vlaku 

s odjezdem v 16:35 z Liberce 

- 23. 11. v 9:00 se bude zdobit vánoční strom. Ozdoby budou pevně 

uchyceny ke stromu, na kterém zůstanou.  

- Mikuláš se uskuteční 7. 12. 2013 od 16:00 

- Bylo dokončeno odvodnění od pomníku k lesu. Pan Bezvoda přislíbil 

zakrytí prohlubní.  

- Občané žádají o vyčištění úvozu číslo komunikace 729.  

- Žádáme o odstraňování neaktuálních plakátů a zbylých sponek 

z plakátovací plochy.  

- Žádáme o nahrazení zkratky „AH“ za celý název „Andělská Hora“ 

v odkazech na webových stránkách města Chrastavy.  

- Žádáme o zaslání žádosti o grant na oranžové hřiště ČEZ na 1 milion 

korun. 

- Žádáme o výměnu nových dlaždic na schodišti k vlakovému nádraží. 

Občané si stěžují na jejich kluzký povrch a nebezpečí úrazu. 

- Občané žádají městskou policii o kontrolu chodců v Andělohorské ulici 

v době střídání směn ve firmě Branaldi. (Chodí ve velkých skupinách po 

špatné straně vozovky) 

- Žádáme u umístění výraznějšího osvětlení v Andělohorské ulici a 

následně na komunikaci v Andělské Hoře.  



- Žádáme pana starostu o zvážení možnosti pronájmu kostela v Andělské 

Hoře pro aktivity osadního výboru.  

- Pan Bezvoda přislíbil umístění zábran k rybníčku pro zajištění bezpečnosti 

dětí při sáňkování. 

- Bude změněn administrátor oficiálních webových stránek Andělské Hory.  

Zapsala: Helena Kačenová 


